
大连化物所因公出访事前公示表 
  

出访人团组成员基本信息： 

姓名 部门 职务 

李灿 五室 室主任 

出访国家或地区 日本 顺访国家或地区  

出访任务  参加2014年人工光合作用国际会议 

出国预算  14600元 

经费来源  

√课题组     11000元                

□研究所                           

√国外资助单位  3600元             

□其他资助单位                     

开始日期  2014年11月23日 结束日期 2014年11月29日 

往返路线  大连-大阪-淡路市-大阪-大连 

主要日程安排：  

2014.11.23，由大连出发经日本大阪前往日本淡路市 

2014.11.24-28，参加人工光合作用国际会议，并作大会特邀报告 

2014.11.29，离开日本淡路市返回大连 

邀请单位介绍：  

东京都立大学（首都大学东京）始建于1949 年，由旧制的都立

高等学校、都立工业专门学校、都立理工专门学校、都立机械工业专

门学校、都立化学工业专门学校及都立女子专门学校合并而成，是都

内唯一一所公立的综合性大学。东京都立大学是较早与中国建立交流

关系，接收中国留学生的日本公立大学。根据2013英国泰晤士高等教

育世界排名及2014QS世界大学排名，首都大学东京在日本综合排名分

别位于第7及第15位。 

下附：邀请信  



  

2014 International Conference on 
Artificial Photosynthesis 

URL: http://artificial-photosynthesis.net/ICARP2014 

 
 
 
 

February 6, 2014 
Dear Professor Can Li, 
 
It is our great pleasure to invite you to 2014 International Conference on Artificial 
Photosynthesis (ICARP2014), which will be held at Awaji Yumebutai International Conference 
Center Awaji City, Hyogo, Japan on November 24-28, 2014 
 
At the Conference, the top scientists from all over the world in the artificial-photosynthesis 
research area will get together. Stimulating reports on latest research results and discussions on 
the present situation and the future prospect of the artificial photosynthesis as well as those on 
the related project in each country will be intensively presented. 
 
We would like to invite you to this momentous ICARP2014 as an Invited Speaker. The cost of 
your accommodation as well as registration fee will be supported by the Organizing Committee, 
but the expense of your travel will not be supported. 
 
We should be very honored if you could accept our invitation and participate in the conference. 
 
We look forward to seeing you at Awaji in the autumn of 2014. 
 
Sincerely yours, 
 
 
 
 
 
Haruo Inoue 
Chair of ICARP2014 
Professor of Tokyo Metropolitan University 
 

 
Contact 
Hitoshi Tamiaki, Ritsumeikan University 
Chair of local Organizing Committee, ICARP2014 
E-mail: ICARP2014@artificial-photosynthesis.net 
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